

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد ،،،

Mashreq Al-Islami

Shari'ah Supervisory Board Resolution

Subject: Approval of benchmarks for use with the following approved products.

1. All Structured Wa'ad based products
2. Profit Rate Swaps

The Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al-Islami convened on 19th day of September, 2010 corresponding to 10th of Shawwal, 1431H in Dubai U.A.E and discussed the following benchmarks as presented by the Product Manager of the bank and duly reviewed the bank's Shari'ah Coordination Unit.

Asset Class	Description
Profit Rate	Interbank Offered Rates (LIBOR, EBOR, EURIBOR, CMS) and all types of rates, Combination of Rates
Currencies	All currency pairs
Commodities	Natural Resources (Oil, Natural gas...) Base metals (Aluminum, Copper...) Precious metal (Platinum, Rhodium, Gold, Silver...) Agricultural products (Corn, Cotton, Sugar, Coffee, Wheat...)
Equities	Shari'ah Compliant part of Dow Jones Islamic Index S & P's Shariah Index FTSE Global Islamic Index Equities where the main business is halal
Fund	Shari'ah Compliant funds or Funds of Shari'ah funds
Combination	Combination of Shari'ah Compliant assets (equities + commodities, indices + profit rate)

The profit or exchange rate for Wa'ad may be calculated using a pre-agreed formula prior to the beginning of the transaction using the above benchmarks. Mashreq Al Islami will seek approval of the Shari'ah Supervisory Board for any benchmark which is not part of the above list.

In our capacity as the Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al-Islami, we confirm through resolution no.40 that the above benchmarks are Shari'ah compliant and may be used with the listed products.

May Allah help us all and prayer and peace be upon our Prophet.

Sheikh Abdullah Al Manee
Chairman

Sheikh Nizam Yaquby
Member

Sheikh Dr. Mohammed Elgari
Member

المشرق الإسلامي
قرار هيئة الرقابة الشرعية

الموضوع : إجازة إستخدام مؤشرات مع المنتجات التالية :-

1. جميع المنتجات المنظمة المبنية على الوعد.
2. مبادلة نسبة الأرباح .

اجتمعت هيئة الرقابة الشرعية للمشرق الإسلامي في سبتمبر 19 2010م، الموافق شوال 10 1431 هجرية بدبي وناقشت المؤشرات التالية كما قدمت من قبل مدير المنتجات بالبنك ، وراجعتها لعية الرقابة الشرعية بالبنك .

فئة الأصول	الوصف
نسبة الأرباح	السعر المعروض بين البنوك (لايبور، إيور ، يوريبور، سي، إم إس) وكل أنواع الأسعار تركيب الأسعار كل أقسام العملات
العملات السلع	الموارد الطبيعية (النفط ، الغاز الطبيعي ...) المعادن الرئيسية (ألو منيوم ، نحاس ...) المعادن الثمينة: (بلاتينيوم ، راديوم ، ذهب ضة...) المنتجات الزراعية (ذرة ، قطن ، سكر ، قهوة، قمح ،...)
أسهم	فرع الرقابة اشريعة من مؤشر داو جونز الإسلامي مؤثر إس وبى الشرعي مؤشر (إف تى، إس إي) الإسلامي أسهم تكون تجارتها الرئيسية حلالاً.
صناديق	صناديق مطابنة للشرعية أو صناديق شرعية .
المجموع	مجموع الأسس الشرعية (أسهم + سلع + أرقام قياسية + معدل الربح)

إن نسبة الربح أو التبادل للوعد يمكن حسابها باستخدام صيغة متفق عليها قبل بداية الصفقات باستخدام المؤشرات السابقة بنك المشرق الإسلامي . سوف يطلب إجازة هيئة الرقابة الشرعية لأي مؤشر غير موجود في القائمة الآنف ذكرها .

أجازت الهيئة وفق قرارها رقم 40 استخدامها في المنتجات المذكورة

سدد الله خطى الجميع ، وصلى الله تعالى وسلم على نبينا محمد ،،،